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»صالحی امیری«  تهدید شد
تسنیم: فــدراسیون کشتی کشــور به 
انتخابات کمیسیون ورزشکاران کمیته ملی 
المپیک اعتراض و اعلام کرد، IOC را در 
جریان این موضوع خواهد گذاشت. سایت 
فدراسیون کشتی نوشت: »پس از برگزاری 
انتخابات کمیسیون ورزشکاران، حسن یزدانی 
دارنده مدال های طلا و نقره المپیک و طلا، 
نقره و برنز جهان در کشتی آزاد و محمدرضا 
گرایی دارنده مدال های طلای المپیک و جهان 
در کشتی فرنگی با رأی ورزشکاران واجد 
شرایط به عنوان عضو کمیسیون ورزشکاران 
کمیته ملی المپیک انتخاب شدند. براین 
اساس 15 نماینده کمیسیون ورزشکاران 
با رأی ورزشکاران واجد شرایط و از طریق 
انتخابات به عضویت کمیسیون درآمدند و 
5 نفر دیگر با انتصاب سیدرضا صالحی امیری 
رئیس کمیته ملی المپیک عضو این کمیسیون 
شدند. این در حالی است که جایگاه کشتی 
ایران در میادین المپیک، جهانی و بازی های 
آسیایی کاملا مشخص است و افتخارات این 
رشته ورزشی در چند ماه گذشته، بارها باعث 
شادی دل مردم شده است. جامعه کشتی 
کشور نسبت به انتصابات رئیس کمیته ملی 
المپیک اعتراض شدید خود را اعلام می دارد 
و باید با توجه به جایگاه کشتی کشور حداقل 
یک نماینده از قهرمانان کشتی در این انتصابات 
قرار داده می شد. بر این اساس حسن یزدانی و 
محمدرضا گرایی نمایندگان منتخب کشتی  در 
اولین نشست این کمیسیون حاضر نخواهند 
شد و فدراسیون کشتی اعتراض خود را به 
این انتخابات مهندسی شده رسما به کمیته 
بین المللی المپیک )IOC( اعلام خواهد کرد«.

خارجازمستطیلسبز

جنجال جدید در »یوونتوس«
دادستانی شهر تورین از آغاز یک سری 
تحقیقات در دفاتر مرکزی    یوونتوس در 
شهر های تورین و میلان برای رسیدگی به 
تخلفات احتمالی این باشگاه خبر داد. گویا 
وجود برخی موارد مشکوک در برخی از 
نقل وانتقالات این باشگاه سبب شده است 
که آنها به کلاهبردای متهم شوند. ماموران 
پلیس اقتصادی ایتالیا با ورود به دفاتر باشگاه 
یوونتوس در در شهر های تورین و میلان، 
یکسری  مدارک مربوط به تراز مالی این باشگاه  
را ضبط کرده تا آنها را برای یافتن سرنخ های 
احتمالی درباره کلاهبرداری، ارائه اطلاعات 
غلط از سوی شرکت های وابسته یا فاکتورهای 
ساختگی برای تراکنش های مالی که وجود 
نداشته اند، مورد بررسی قرار دهند.  نشریه 
کوریره دلاسرای نوشته است که در خصوص 
پرونده ای که برای رسیدگی به تخلف احتمالی 
باشگاه یوونتوس به جریان افتاده، 6 مظنون 
وجود دارد که شامل رئیس، نایب رئیس و 
مدیرورزشی سابق باشگاه می شود. رقمی که 
یوونتوس به سندسازی برای آن متهم شده، 50 

میلیون یورو است .

دیدگــــــاه
نگاه منصفانه به »حق پخش« 

متوسط سن تماشاگران دیدارهای سرخابی بین 15 تا ۲۳ 
سال است. آنها قشر نوجوان و جوانی هستند که با کمک والدین 
به ورزشگاه می آیند و وقتی شرایط دشوار اقتصادی عرصه را 
بر خانواده ها تنگ می کند، بالاجبار با حضور نسل جوان در 
حمایت از تیم محبوب شان ممانعت به عمل می آید، چون با 
بازگشایی ورزشگاه ها و گذشت زمان، تماشای بازی در ورزشگاه 
اتفاقی عادی مثل گذشته می شود. این موضوع باعث می شود 
در درازمدت باشگاه به لحاظ اقتصادی متضرر شود. قیمت 
بلیت با توجه به سرانه درآمد مردم باید منطقی باشد و با انجام 
کارهای تحلیلی اقتصادی قدرت حضور در ورزشگاه برای تمامی 
اقشار وجود داشته باشد. جذب مخاطبان بسیار مهم است و از 
دست دادن آنها تبعات مناسبی به همراه ندارد. سال های زیادی 
است در موضوع اعلام آمار درآمد حاصل از تبلیغات محیطی 
تناقض وجود دارد. در این سال ها اعداد و ارقام مختلفی مطرح 
شده و در زمان پرداخت به باشگاه ها شفافیت رسانه ای صورت 
نگرفته است. نکته بسیار مهم در مورد سهامداران تبلیغات 
محیطی که مغفول مانده سهم صداوسیماست. تمامی بازی ها 
با آرم این سازمان پخش می شود و اگر بخواهد بنا بر دلایلی از 
این کار امتناع کند دیگر راهی برای کسب درآمد سازمان لیگ 
و باشگاه ها باقی نمی ماند. باید منصفانه به موضوع حق پخش 
نگاه شود و تمامی جوانب مورد مطالعه قرار گیرد. متاسفانه 
فاصله زیادی میان ادعاها و کارهای اجرایی وجود دارد و اگر با 
همین رویه ادامه پیدا کند مشکلاتی ناخواسته به وجود می آید. 
اجرای هر طرحی نیاز به پژوهش و بررسی تمامی مسائل دارد. 
حالا که هدف الگوبرداری از طرح های موفق در خارج از ایران 
گرفته شده باید از تجربیات خارجی ها با توجه به شرایط موجود 
در کشور استفاده کنیم. در هر کشوری با توجه به قوانین مربوط 
به آن کشور، موضوع تبلیغات محیطی به مرحله اجرا رسیده 
است. در ایران هم چنین رویکردی لازم است. راهکار منصفانه 
استفاده از تبلیغات محیطی برای باشگاه ها نیازمند کارشناسی 
منطقی است و باید مبتنی بر پایه و اساس محکمی باشد. اگر 
تناقض در این زمینه ادامه پیدا کند به هیچ عنوان نباید انتظار 
داشت این موضوع در آینده با آرامش دنبال شود. باشگاه ها 
نتوانستند ضمانت نامه بانکی در اختیار سازمان لیگ قرار دهند 
تا بتوانند اختیار استفاده از تبلیغات محیطی را بر عهده گیرند، 
این موضوع با مذاکره و جمع بندی تمامی جهات حل می شود. 
با بی تدبیری نمی توان جلو رفت و باشگاه ها و سازمان لیگ به 
اختلافاتی برسند. کسی نمی تواند بگوید مرغ من یک پا دارد و از 
مواضع خود کوتاه بیاید. باید عدالت رعایت شود و سهم تمامی 
کسانی که از تبلیغات محیطی منتفع می شوند به صورت کاملا 
منصفانه پرداخت شود تا شاهد نارضایتی برخی سهامداران 

باشیم.

آرمان ملی: وحید طالب لو، دروازه بان 
سال های پیش استقلال که این روزها دور 
از ایران همچنان مسابقات لیگ برتر را رصد 
می کند، معتقد است علیرضا رضایی می تواند 
در آینده به یک دروازه بان مطمئن در فوتبال 

ایران تبدیل شود. 
 حضور علیرضا رضایــی در دروازه 
استقلال مقابل نساجی طرفــداران آبی 
را یاد شما انداخت که در 18 سالگی درون 

دروازه استقلال قرار گرفتید؟
واقعیت این است که من از این موضوع 
تعجب کردم ولی همان طور که دیدید مشخص 
شد استقلال سه دروازه بان بسیار خوب دارد. 
علیرضا رضایی هم می تواند در آینده به یک 
دروازه بان مطمئن در فوتبال ایران تبدیل شود.
 عملکرد استقلال را چطور ارزیابی 

می کنید؟
تغییرات زیاد در بازیکنان باعث شــده که 
بازهم استقلال برای هماهنگی نیاز به زمان 
داشته باشد اما مهمترین اتفاق برای استقلال 
این است که یک مدیرعامل خوب با رزومه 
قوی به این تیم آمده است. آجورلو در گام 
اول توانست حاشیه های استقلال را کمتر 
کند و دومین حرکت خوب آجورلو این بود که 
پیشکسوتان استقلال را دورهم جمع کرد و آنها 

را با یکدیگر متحد کرد.
 هفته آینده دربی برگزار خواهد شد، 

چه نظری دارید؟
شخصیت بردن در استقلال شکل گرفته و 
مطمئن هستم استقلال در آن بازی هم برای 

کسب پیروزی تلاش می کند.
 عملکرد تیم ملــی را چطور ارزیابی 

می کنید؟
به نظرم ما 99 درصــد راه را رفتــه ایم و 
. با یک برد دیگر صعودمان قطعی  . . ان شاءا
می شود به نظرم اسکوچیچ در تیم ملی نتایج 
خوبی گرفته و ما باید بعداز اینکه صعودمان به 
جام جهانی قطعی شد یک برنامه ریزی بسیار 

دقیق برای این مسابقات داشته باشیم.

گفــتوگــو
 وحید طالب لو:

   99 درصد 
 راه صعود را 

رفته ایم

خـــبر

     بازگشت
کنار  از  سیرجان  گل گهر  باشگاه  عمومی  روابط 
گذاشته شدن مهران گلزاری، محسن فروزان، شایان 
مصلح و  مرتضی تبریزی خبر داد اما روزگذشته خبر رسید 

چهار بازیکن تیم فوتبال گل گهر به تمرینات بازگشتند.

     صدرنشینی 
در فاصله یک هفته مانده به دیدار حساس دورتموند 
و بایرن مونیخ، این تیم در روز بازگشت ارلینگ هالند و 
گلزنی این بازیکن 3 بر یک ولفسبورگ را مغلوب کرده و 

با یک بازی بیشتر صدرنشین شد.

            صدمین بازی
تراکتوری ها  در حالی موفق به شکست شهرخودرو 
شدند که محمدرضا اخباری برای سومین بار در فصل 
جاری موفق به کلین شیت شد تا به آمار 50 درصد کلین 

شیت در صدمین  بازی او با پیراهن تراکتور برسد. 

ت
شــ

سنو
عک

ایسنا: هافبک مغضوب تیم فوتبال استقلال هم چنان از جمع 
آبی پوشان پایتخت به دور است و باید منتظر حکم انضباطی اش 
توسط باشگاه استقلال باشد. بابک مرادی، بازیکن تیم فوتبال 
استقلال روز دوشنبه هفته پیش، در جریان تمرینات آبی پوشان 
پایتخت به علت مشکلات انضباطی و اختلافاتی که با فرهاد 
مجیدی داشت، از جمع تیم کنار گذاشته شد. بابک مرادی 
شنبه هم در تمرین استقلال حضور نداشت تا 5 روز از غیبت 
این بازیکن از جمع آبی پوشان بگذرد. فرهاد مجیدی با توجه به 
عملکرد مرادی و سرپیچی از دستورات او، هم چنان تمایلی برای 
حل مشکلات پیش آمده ندارد و او را در اختیار باشگاه قرار داده 
است. طبق روند احکام انضباطی باشگاه استقلال، در حال حاضر 
سرمربی آبی ها باید گزارش انضباطی خود را نسبت به عملکرد 
مرادی به کمیته انضباطی و معاونت حقوقی باشگاه استقلال ارائه 
کند اما تا این جای کار هیچ گزارشی به دست باشگاه استقلال 
نرسیده است و باید منتظر ماند و دید مجیدی این مشکل را  
درون تیمی حل خواهد کرد یا باید تکلیف مرادی را باشگاه 

استقلال مشخص کند.

 سرمربی تیم ملی فوتبال مصر به جدایی از این تیم و حضور 
در منچستریونایتد واکنش جالبی داشت. اخراج سولسشایر از 
منچستریونایتد باعث شده است تا باردیگر از احتمال حضور 
کارلوس کی روش در این تیم سخن به میان آید. کی روش که 
هدایت تیم ملی فوتبال مصر را بر عهده دارد، گفت: اگر قرار باشد 
که هر خبری را در شبکه های اجتماعی باور کنید ممکن است 

به خودتان شلیک کنید. 
 هافبک آرژانتینی پاری سن ژرمن اعلام کرد که مسی با 
شرایط زندگی در پاریس عادت کرده و روزهای خوبی را تجربه 
می کند. لیونل مسی بعداز دو دهه حضور در بارسلونا در تابستان 
این تیم را ترک کرد و راهی پاری سن ژرمن شد. دی ماریا درباره 
وضعیت مسی گفت: مسی در شرایط سختی قرار داشت. او 

از تیمی جــدا شد که سال ها در آن بازی کرد. 
بارسلونا خــانه مسی بود و ترک کردن خانه 
اصلا آسان نیست. او باید در پاریس به دنبال 
مدرسه بــرای  کودکانش مـی گشت و خانه 

جدیدی پیدا می کرد. او ادامه داد: مسی 
به زندگی در پاریس کاملا عادت 

کرده است و این بسیار مهــم 
است. اکنون خانواده مسی هـم 
خوشحال هستند و این کار را 
برای او راحت می کند. مسـی 
رابطه خوبی با همه دارد. در 
فوتبال انتقادات خیلـی زود 
آغاز می شود. اطمینان دارم 
که شرایط مسی بهتر از این 
هم خواهد شد. دی مــاریا 
ادامه داد: مسی بهتــرین 

بازیکن جهان اســت. او بایــد 
همواره در میدان حضور داشتـه 
باشد. روزهای خوب این بازیکن 

به زودی فرا می رسد.

فوتبــالداخلــی

بیــنالمــلل

امیررضاواعظآشتیانی
مدیرعامل اسبق استقلال 

علی علیپور، مهاجم »ماریتیمو«:

امیدوارم پرسپولیس »ابرقهرمان« شود
آرمان ملی: علی علیپور، مهاجم تیم فوتبال ماریتیمو در 
لیگ پرتغال روزهای جالبی را سپری می کند. وی در مورد 

شرایط خود و پرسپولیس صحبت کرد. 
 ظاهرا سرمربی تیمتان تغییر کرده و دوباره روند 

تیمتان عوض شده است؟
بله، از روزی که من به پرتغال آمدم شرایط عجیب 

و غریبی را تجربه کردم. همه بازیکنان در این 
مدت تمرکز مناسبی روی تیم و فوتبالشان 

نداشتند ولی الان که سرمربی جدید آمده 
یک هفته 10 روزی است که وضعیت 
تغییر کرده و تمام تمرکزمان روی 

فوتبال معطوف شده است.
 یعنی در فوتبال پرتغــال 
هم این شرایط نابسامان وجود 

دارد؟
اوایل که به اینجا آمدم چنین 
تصوری نداشتم ولی وقتی وارد 
کار شدم؛ متوجه شدم هم باشگاه 
و هم کادرفنی دچار چالش هایی 
هستند. در این یکسال و نیم 
خیلی اتفاقات عجیبی رخ داد، 

روی فوتبال نمی شد تمرکز کرد، مشکلاتی داشتیم که باعث 
می شد بازیکنان نتوانند روی بازی ها و تمرینات تمرکز 

صددرصد داشته باشند. 
 با بازیکنان تیمتان در مورد پرسپولیس 

صحبت نکردی؟
همیشه با بچه های تیممان در مورد پرسپولیس 
صحبت می کنم. به آنها گفته ام در پرافتخارترین 
تیم آسیا بازی کرده ام. به آنها گفته ام با این تیم 5 
قهرمانی به دست آورده ام، آقای گل لیگ شده ام 
و حتی بیشترین گل زده را در تاریخ لیگ زدم. 
بعداز اینکه برایشان توضیح دادم پرسپولیس 
تیم بزرگی در آسیاست و در ایران حرف 
اول را می زند آنها واقعا واکنش های خوبی 
داشتند و باورشان نمی شد این همه تماشاگر 

در هر بازی تیمشان را حمایت می کنند.
 آنها از تو ســوال خاصی در مورد 

پرسپولیس یا ایران نپرسیده اند؟
آنها بارها سوال می کردند مگر می شود 
این همه تماشاگر برای بازی های یک تیم به 
ورزشگاه بروند؟ بارها شوکه شدند و برایشان 
غیرقابل باور بود. خودشان وقتی تیم ما در 

پرتغال مقابل تیم های مطرح بازی می کند تماشاگران زیادی در 
ورزشگاه می بینند ولی از حضور این همه تماشاگر در بازی های 
پرسپولیس متعجب شدند. برای خود من یک افتخار است که 
در بهترین تیم آسیا بازی کرده ام و با جو سنگین استادیوم ها 
با حضور تماشاگران آشنایی دارم. این خودش نوعی تجربه در 

فوتبال محسوب می شود.
 قبول داری با حضور طارمی و سردار و... کار برای 
مهاجمان دیگر فوتبال ایران برای رسیدن به تیم ملی 

سخت است؟
هم مهدی و هم سردار مثل همه بچه ها دوست عزیز ما 
هستند. با طارمی همبازی بودم و خودش می داند چقدر او 
را دوست دارم. با سردار آزمون هم در تیم های ملی جوانان و 
نوجوانان همبازی بودم. ما همه باهم رفیق هستیم و در اینکه 
آنها عملکرد درخشانی دارند شکی ندارم. همه تلاش من این 
است که روزبه روز بهتر شوم. همه عملکرد من را در این سال ها 
دیده اند ولی باید اشاره کنم اسکوچیچ نشان داده برایش مهم 
این است که بازیکن در شرایط فعلی در چه سطحی از آمادگی 
قرار دارد. سرمربی تیم ملی وضعیت فعلی را ملاک دعوت قرار 
می دهد و این موضوع را ثابت کرده است. این یک پالس مثبت 
برای بازیکنان است که همه تلاششان را انجام بدهند و انگیزه 

داشته باشند.
 صحبت پایانی

برای همه تیم های ایران احترام قائل هستم ولی امیدوارم 
پرسپولیس بتواند با کسب ششمین قهرمانی به یک کلمه خاص 

برسد و عنوان »ابرقهرمان« لیگ برتر و جاوادنه شود.

باشگاه استقلال برای رسمی کردن حضور بدون مشکل 
»ژستد« و »یامگا« در بازی های تمیش منتظر تایید نهایی 
فدراسیون فوتبال در خصوص این پرونده است.  سازمان لیگ 
فوتبال پس از اینکه باشگاه استقلال ضمانت نامه معتبر بانکی 
برای صدور کارت بازی یامگا و ژستد، دو بازیکن خارجی اش 
ارائه نکرد، اقدام به لغو مجوز موقت بازی این ۲ بازیکن گرفت. 
جنجال این اتفاق جایی بود که نامه سازمان لیگ فوتبال 
کمتر از ۲ ساعت مانده به بازی مقابل گل گهرسیرجان به دست 
استقلالی ها رسید و اردوی آبی ها را به هم ریخت. پس از این 

اتفاق، باشگاه استقلال اعلام کرد که این باشگاه به این دلیل 
که به عنوان شرکتی دولتی نمی تواند ضمانت نامه بانکی ارائه 
کند، اقدام به تحویل یک وثیقه ملکی به ارزش 500 میلیارد 
تومان و ارائه سفته به ارزش مبلغ قرارداد این دو بازیکن کرده 
است و در ادامه سازمان لیگ در دو مرحله به ادعای باشگاه 
استقلال پاسخ داد و از تذکر این سازمان به استقلال در نامه 
محرمانه ۲۲ آبان مبنی بر پایان مهلت این باشگاه در ارائه 
ضمانت نامه بانکی پرده  برداشت. هم چنین مشاور حقوقی 
سازمان لیگ با اشاره به قوانین کشور، ادعای باشگاه استقلال 

مبنی بر اینکه نمی توانند ضمانت نامه بانکی ارائه کنند را رد 
کرد. در ادامه باشگاه استقلال، با تایید وزارت ورزش و جوانان، 
نامه ای به فدراسیون فوتبال ارسال کرد و خواست تا با رفع 
مشکلات موجود در این زمینه، مقدمات حضور دوباره ژستد 
و یامگا را در میدان فراهم کند. فدراسیون فوتبال قرار است با 
بررسی های لازم و تغییراتی که باید در تبصره های این قانون 
صورت بگیرد، سازمان لیگ فوتبال را مجاب به تایید نهایی 
ضمانت نامه های باشگاه استقلال کند. قرار است فدراسیون 
فوتبال تکلیف نهایی این پرونده را برای باشگاه استقلال و 
سازمان لیگ مشخص کند. هم چنین باشگاه استقلال مدعی 
است برای رفع موانع موجود تمام اقدامات لازم را انجام داده 

است.

»یامگا« و »ژستد« آبی ها را همراهی می کنند؟

آرمان ملی: در حالی که »کفاشیان« به دلیل 
آنچه قانون منع استفاده از بازنشستگان عنوان 
شد از فوتبال کنار رفت، اما با شکایت حیدر 
بهاروند، حالا بازنشستگان می توانند در فوتبال 

به کار خود ادامه دهند. 
 چالش 

پس از چالش های فراوان به وجود آمده در 
رابطه با ممنوعیت به کارگیری بازنشسته ها در 
فدراسیون فوتبال، سرپرست معاونت نظارت 
و بازرسی امور فرهنگی و اجتماعی سازمان 
بازرسی کل کشور 1۳ اسفندماه سال 1۳9۸ 
اعلام کرد: »از آنجا که مقرر است مجمع 
انتخاباتی فدراسیون فوتبال در اسفندماه 
سالجاری برگزار شود به اطلاع می رساند با 
عنایت به قوانین و مقررات موجود، عضویت افراد 
بازنشسته در هیات رئیسه فدراسیون با عنوان 
رئیس و نواب رئیس واجد ایراد قانونی است. 
شایان ذکر است با توجه به مسئولیت اجرایی 
دبیرکل و خزانه دار فدراسیون، این مسئولیت ها 
نیز مشمول قانون منع به کارگیری بازنشستگان 
و اصلاحات بعدی بوده و فعالیت افراد با شرایط 
مذکور واجد وصف مجرمانه است. شایسته است 
ضمن انجام اقدامات لازم، نتیجه را به این مرجع 
منعکس کنید. مراتب در اجرای بند ج ماده 11 
قانون تشکیل سازمان بازرسی کل کشور اعلام 
می شود.« علي کفاشیان اسفند 1۳90 و پس 
از انتخاب به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال از 
سوي سازمان بازرسي کل کشور بازنشسته اعلام 
شد؛ اما دولت وقت در 16 فروردین 1۳91 مجوز 
ادامه فعالیت کفاشیان )با وجود بازنشسته بودن 
وي( را صادر کرد تا او بتواند به عنوان رئیس 
فدراسیون فوتبال ایران فعالیت کند. چند سال 
بعد اما کفاشیان به دلیل بازنشستگی و عدم 
تمدید حکم او از فوتبال کنار رفت. این در حالی 
است که در همان زمان مهدی تاج با استناد بر 
ماده 60 قانون خدمات مدیریت کشوری در 
سمت خود ابقا شد و اتفاقا وزیر ورزش وجوانان 
هم در تازه ترین صحبت هایش در مورد وضعیت 
»مهدی تاج« گفت: »تاج بازنشسته به شمار 
نمی آید و براساس ماده 60 قانون جامع ایثارگران 
به حالت اشتغال بازگشته و وظایف خود را انجام 

می دهد.«

 اعتراض
مدتی قبل بهاروند خواستار ابطال نامه 
سرپرست معاونت نظارت و بازرسی امور فرهنگی 
و اجتماعی سازمان بازرسی کل کشور می شود 
و توضیحات از سوی مدیرکل حقوقی و املاک 
وزارت ورزش وجوانان و نیز مدیرکل دفتر امور 
حقوقی سازمان بازرسی کل کشور در جریان 
رسیدگی به شکایت ارائه می شود و پرونده در 
اجرای ماده ۸۴ قانون تشکیلات و آیین دادرسی 
دیوان عدالت اداری جهت رسیدگی به هیات 
تخصصی اداری و امورعمومی  دیوان عدالت 
اداری ارجاع شده و این هیات، نامه مورد اعتراض 
را قابل ابطال ندانسته و رأی به رد شکایت صادر 
می کند. متعاقب صدور رأی مذکور توسط هیات 
تخصصی اداری و امور عمومی  دیوان عدالت 
اداری مبنی بر رد شکایت و عدم ابطال نامه مورد 
اعتراض، جمعی از قضات دیوان عدالت اداری با 
استدلال زیر به رأی یاد شده اعتراض می کنند و 
پرونده با دستور رئیس دیوان عدالت اداری و در 
اجرای بند )ب( ماده ۸۴ قانون تشکیلات و آیین 
دادرسی دیوان عدالت اداری مجددا به هیات 
تخصصی اداری و امور عمومی  دیوان عدالت 
اداری ارجاع و پس از بررسی و صدور نظریه در 
این هیات به هیات عمومی دیوان عدالت اداری 
ارجاع می شود. هیات عمومی  دیوان عدالت 
اداری نیز در تاریخ ۲0 مهرماه سالجاری با حضور 
رئیس و معاونان دیوان عدالت اداری و روسا 

و مستشاران و دادرسان شعب دیوان تشکیل 
می شود و پس از بحث و بررسی با اکثریت آرا 
به صدور رأی زیر مبادرت می کند: فدراسیون 
فوتبال چون از جمله دستگاه های دولتی و 
نهادهای عمومی غیردولتی موضوع ماده 5 قانون 
مدیریت خدمات کشوری به شمار نمی آید، 
ممنوعیت  قانون  احکام  مشمول  بنابراین 
به کارگیری بازنشستگان و اصلاحات بعدی 

آن نیست.
 توضیح سازمان لیگ 

روز چهارشنبه هفته گذشته معاون حقوقی 
باشگاه استقلال گفت: حکم سرپرستی »حیدر 
بهاروند« در سازمان لیگ مدت هاست که 
منقضی شده و مطابق قانون هرگونه اقدام از 
سوی وی از جمله جلوگیری از بازی کردن 
بازیکنان خارجی استقلال، فاقد اثربخشی قانونی 
است. »فرشید سمیعی« در گفت وگو با »ایرنا« 
اظهارداشت: طبق قانون حیدر بهاروند سه ماه 
می توانست سرپرست سازمان لیگ باشد و این 
سرپرستی برای سه ماه دیگر قابل تمدید بود 
که در مجموع او 6 ماه می توانست در این سمت 
حضور داشته باشد و مدت هاست از این تاریخ 
گذشته و او همچنان به طور غیر قانونی بر مسند 
سازمان لیگ حضور داشته و هرگونه اقدامی  از 
سوی وی فاقد اثربخشی قانونی است. سمیعی 
افزود: چند روز پیش به سازمان لیگ نامه زدیم 
که با توجه به قانون نمی توانیم حساب بانکی باز 

کنیم اما برای تبلیغات محیطی می توانیم از 
طریق کارگزار ضمانت نامه لازم را ارائه دهیم، 
اما شما خودتان را به عنوان ذی نفع معرفی کنید 
اما آنها این کار را نکرده و پاسخ نامه ما را ندادند 
و این موضوع نشان می دهد، اتفاقات رخ داده به 
یکدیگر وابسته است. وی گفت: همه این اتفاقات 
به خاطر تبلیغات محیطی و حق قانونی باشگاه 
استقلال رخ داده است؛ موضوعی که مدیریت 
استقلال روی آن دست گذاشته  و حالا با این 
کارها می خواهند به باشگاه ضربه بزنند. اقدام 
و رفتار سازمان لیگ درست نبود و به طور حتم 
باشگاه استقلال  پیگیر خواهد بود. سازمان لیگ 
اطلاعیه ای در خصوص حضور بهاروند در این 
سازمان صادر کرد و توضیحاتی در مورد شرایط 
او نوشت. سازمان لیگ فوتبال ایران در مورد 
حضور حیدر بهاروند در این سازمان بیانیه زیر 
را صادرکرد:   شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس 
مجمع سازمان لیگ در تاریخ ۲0 اسفند 1۳99  
حیدر بهاروند را به سمت ریاست سازمان لیگ 
فوتبال ایران منصوب کرد. با این حال برخی افراد 
که یقینا اطلاعات کافی از اساسنامه فدراسیون و 
اساسنامه سازمان لیگ ندارند در روزهای گذشته 
مدعی شده اند حیدربهاروند سرپرست سازمان 
لیگ فوتبال ایران است و مدت این سرپرستی 
به سر آمده این در حالی است که سازمان لیگ 
فوتبال ایران یک سازمان کاملا خصوصی  و 
مستقل است که دارای اساسنامه و آیین نامه 
مصوب است. طبق ماده ۴1 اساسنامه فدراسیون 
فوتبال، رئیس کمیته مسابقات) نایب رئیس 
دوم( می تواند رئیس سازمان لیگ نیز باشد، 
بنابراین ریاست سازمان لیگ فوتبال الزامی  
برای نایب رئیسی فدراسیون نیست. ضمن اینکه 
طبق بند ۷ ماده ۳۳ اساسنامه فدراسیون مصوب 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال، حیدر بهاروند 
سرپرست نایب رئیسی دوم فدراسیون فوتبال تا 
برگزاری مجمع بعدی هست، حسب اساسنامه 
فدراسیون، رئیس سازمان لیگ اصولا می تواند 
نایب رئیس دوم نباشد. در ضمن جهت اطلاع 
در اساسنامه فدراسیون فوتبال هیچ اشاره ای 
به زمان مدیریت یا زمان سرپرستی سازمان 
لیگ نشده زیرا سازمان لیگ یک سازمان کاملا 

خصوصی و مستقل است.

»بهاروند«، رئیس سازمان لیگ است؛ نه سرپرست!

فعالیت بازنشسته ها در فدراسیون فوتبال قانونی شد


